
Agenda (version 2) til bestyrelsesmødet den 20. november 2023: 
Mødet holdes i Triolab’s lokaler på Vallensbækvej 35 og begynder kl. 17:00 

1 Valg af dirigent 
Martin valgt 
 

2 Valg af referent 
Helge valgt 
 

3 Ansættelsesudvalgets præsentation af ny golfpro (Anne, Henrik, Gedas og Lin inviteres til dette 
punkt): Spisning efterfølgende sammen 

 
4 Budgetopfølgning oktober 2023  

 

5 Åbne poster: to do opgaver  
 

6 Årshjul (fra version 3,7 

November December 

Aktivitet Ansvarlig Aktivitet Ansvarlig 

Bestyrelsesseminar Bestyrelsen Turneringsplan - begynd Turneringsudvalg 

MUS FM Forsikrings check  SEK 

APV (hvert 3. år) 2022-
25 FM Materiel forsikring check CG 

Bane lukke CG Gennemgang af bag-skabe SEK 

Ajourføring af status, 
vision og strategi for 
bane og klubhus 

Bestyrelsen Klargøring Årsregnskab SEK/KAS 

Orientering fra 
udvalgsformænd, 
budgetoplæg 
fremlægges for 
udvalgsformænd 

Bestyrelsen 

    

Indkøb af julegaver til 
personale 

FU 
    

Januar 

Aktivitet Ansvarlig 

Regnskab/Budget KAS/Bestyrelse/SEK 

Book lokale til GF SEK 

Børneattester SEK 

Sende rapport, vandboring til Brøndby 
Kom. 

CG/BF 

Aflæse måler i v.boring CG 

Orientering fra CG Bestyrelsen 

Orientering fra GP Bestyrelsen 

Arbejdsmiljødrøftelser CG/BF 

Orientering fra udvalgsformænd Bestyrelsen 



7 Info fra sekretariatet 
Der bør indkøbes en Laptop og projektor til klubben, som vi kan bruge ved møder, hvor der skal 
præsenteres noget for medlemmerne (dog har Martin en projektor, som klubben gerne må ”arve”- 
vi håber at den kan bruges). Dette blev vedtaget.  
 
Vi har i år fået 162 nye medlemmer og der er udmeldt 115. 
  
I forhold til ung-seniorer skal Indbetalingsmetoden måske ændres, så det også passer målgruppens 
behov. Måske ville månedsbetaling være en løsning?  
 
Årsmøde i GAF 2023 hvor Henrik deltager 
 
Medlems ønsker: Bedre kompresser, højtryksspuler ønskes også til rengøring af golfvogne. 
Håndklædetørre til begge toiletter skal indkøbes og dette undersøger Claus. 
 
Info fra Formand 
Mødet med frivillige den 23. november bliver aflyst og vi forsøger at sætte et nyt møde op i det nye 
år. 
 
Kommunens henvendelse omkring forslag til vedtægtsændringer, har vi vendt med DGU, og de har 
et udkast, som vi sender til kommunen og beder dem kikke på inden vi planlægger noget omkring 
GF. 
 
Vi afventer svar fra kommenen om kompensationsbeløb for strømforbrug ifm. efter byggesagen på 
greenkeepergården. 
 
Hvidovre avis vil sikkert gerne hjælpe med markedsføring af golfens dag 2024. 
 
Udlejning af klublokalet bør fremover koste mellem 1.000 og 1.200 kr. Muligheden for leje af 
klublokalet bør dog sikres begrænset, således at vi ikke fratager medlemmerne daglig brug af 
lokalet. 

 
8 Info fra FU møde 20. november 2023 

Se under punkt 7 
 
Bane strategi mv.  
Peder har sendt planen rundt til alle. Planen gælder i 5 år. 
Den blev gennemgået, og udvalget fik input til forbedringer og nye tiltag på dette område. 
 
Baneprojektet. 2024 skal der ordnes følgende forbedringer på banen: 
Peder skriver kommentarerne  
 
Players First 
Finn, Helge, og Finn undersøger dette. Henrik indkalder til møde. 
 

9 Aftale med HBC (Hvidovre Badminton Club) 
Aftalen med HBC er godkendt og den sendes ud til medlemmerne 
 
Golfophold via BGK 
Rasmus og Henrik vil gerne undersøge dette 



 
Henvendelse fra Louis Bóde 
Ansøgningen fra Louis afvises, da vi ikke kan få særregler. Peder informerer Louis 
 

10 Info fra Udvalg 
Turneringsudvalg 
Vinterturneringen er på plads for 2023-2024.  
Der mangler holdleder til Regionsgolf. 
Leif vil gerne med ’ 
 
Eliteudvalg  
Damehold til danmarksserien er tilmeldt  
 
Juniorudvalg 
Juniorerne har deltaget i Vinter D. tur, det var godt.  
3. dec. er der juniortræning i Valby indoor golfcenteret.  
Vi stiller ikke hold til danmarksturneringen 2024.  
Generelt ønskes mere forældreopbakning, som der arbejdes henimod. 
Rasmus deltager i Distriktsmøde 4, hvis han har tid. 
Rasmus leder efter folk til juniorudvalget. 
 Årets junior har fået sit træ plantet. 
 
Rekruteringsudvalg  
Vi har møde i udvalget den 18/12 hvor vi blandt andet skal evaluere resultaterne af undersøgelsen i 
Golfspilleren i Centrum (Players 1st).  
 
Baneudvalg  
Robotterne bliver afhentet.  
Beskæring af træ.  
Boldgraven skal ordnes.  
De ting der skal ordnes på banen, bliver en del af baneudvalgets budget, dog ikke palisader på hul 
11. 
 
Byggeudvalg 
Intet 

      
    11      Eventuelt 

For at undgå mange mail til medlemmerne kunne en koordinering af mail til medlemmerne være en 
vej frem. 
Der tages en snak med Dan vedr. medlemmers indlæg på medlemsgruppens side af Facebook. 
Den af Peder fremsendte Alkohol- og Rygepolitik blev godkendt og lægges på DropBox samt sendes 
til de ansatte 
Vi enedes om, at det fremsendte oplæg/tilbud fra Golf Connection ikke havde vores interesse (Finn 
informerer Golf Connection) 
Ifm. næste bestyrelsesmøde afholdes julefrokost (John sørger for maden)  

 
 
 


